

---

---

**3rd Session, 57th Legislature  
New Brunswick  
61-62 Elizabeth II, 2012-2013**

---

---

---

---

**3<sup>e</sup> session, 57<sup>e</sup> législature  
Nouveau-Brunswick  
61-62 Elizabeth II, 2012-2013**

---

---

**BILL  
32**

**Competitive Appointments Act**

Read first time: March 27, 2013

Read second time:

Committee:

Read third time:

**PROJET DE LOI  
32**

**Loi sur les nominations par concours**

Première lecture : le 27 mars 2013

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

---

---

**MR. BILL FRASER**

---

---

---

---

**M. BILL FRASER**

---

---



2013

**BILL 32**

**PROJET DE LOI 32**

**Competitive Appointments Act**

**Loi sur les nominations par concours**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** The appointment of all Deputy Heads, Chairs, Presidents and Chief Executive Officers of Crown corporations, agencies, boards and commissions shall be based on merit, shall be free from favouritism and shall be made following an open competition or other process of personnel selection designed to establish the merit of the candidates.

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

**1** La nomination de tous les administrateurs généraux, présidents et premiers dirigeants de l'ensemble des corporations de la Couronne, organismes, conseils et commissions se font au mérite, sans favoritisme et par concours ou quelque autre mode de sélection du personnel conçu pour évaluer le mérite des candidats.